
Kære [klagere – beboere i Bakkehusenen] 

  

Tak for jeres henvendelse vedr. Copenhagen Historic Grand Prix.  

  

Det er ærgerligt, at I har haft en dårlig oplevelse med støj fra racerløbet og de gamle veteranbiler. For mig 

er det vigtigt, at København skal være en by, der er til at bo i, hvor man ikke plages af støjende fester eller 

vedvarende generes af store arrangementer. Samtidig skal København være en hovedstad, der byder på 

oplevelser ud over det sædvanlige til glæde for byens borgere og gæster fra ind- og udland. 

  

Det er balancen mellem de to hensyn, vi skal finde, når vi giver tilladelse til at afholde arrangementer, som 

Copenhagen Historic Grand Prix.  

  

Den nuværende aftale med Copenhagen Historic Grand Prix løber frem til 2024. Når aftalen med 

Copenhagen Historic Grand Prix skal behandles i 2024, mener jeg, at det vil være helt naturligt at se på, 

hvordan der kan skabes et grønnere løb med formindskede støjgener. 

  

Med venlig hilsen  

Sophie Hæstorp Andersen 

Overborgmester (A) 
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